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De fractie heeft de volgende vragen:

Nadat in 2018 door verschillende fracties raadsvragen werden gesteld (019-2018, 170-2018 en 184-
2018) omtrent de sfeerverlichting op de Nieuwe Markt, kan inmiddels worden gesteld dat de destijds 
door de gemeente Roosendaal uitgesproken verwachtingen en voornemens langzaam worden 
gerealiseerd. Zo werd een na 14 juni 2018 plaatsgevonden storing in de nieuwe aanstraal-verlichting 
van kunstwerk De Trommelaeren op 2 april 2019 grotendeels hersteld; 18 van de 19 beelden boven 
de winkelgalerij worden inmiddels weer in wisselende kleuren aangestraald. Burgers die deze laatste 
storing meldden, kregen als antwoord dat een van de armaturen defect is en onder garantie van de 
leverancier zo snel mogelijk wordt vervangen. Ook de LED-verlichting in de lantaarns en lichtlijsten 
rondom de groeneilanden draagt - nu grote storingen al enige tijd tot het verleden behoren - bij tot een 
feeërieke sfeer op het grote marktplein.

Betreurd wordt dat het middengedeelte van het plein - in ruime straal rondom de fontein - gedurende 
de duisternis letterlijk onderbelicht blijft. Nu juist op deze plaats 11 grondspots aanwezig zijn, zou 
deze verlichting dit probleem eenvoudig kunnen oplossen. Momenteel is deze fontein-verlichting 
alleen in werking na zonsondergang tot 21.00 uur. Ook gedurende de wintermaanden (i.v.m. 
vorstkans) en op maandagen (i.v.m. weekmarkten) worden de fonteinen en de daaraan gekoppelde 
verlichting buiten werking gesteld. Dit betekent dat alleen in de maanden september tot en met 
november de fontein-verlichting gedurende enkele uren per dag bijdraagt aan de verlichting en sfeer 
op de Nieuwe Markt.

De VLP-fractie heeft hierover de navolgende vragen:

1. Wat is de reden van de grote vertragingen (respectievelijk 9,5 maanden en reeds 3,5 
maanden)? Welke actie werd en wordt ondernomen om deze vertragingen te voorkomen?

2. Gelet op het aantal storingen in het verleden en de lange herstelperiodes, zou het wellicht beter 
zijn als of de leverancier/installateur, of de gemeente beschikt over een of meerdere reserve-
armaturen voor de aanstraal-verlichting en de LED-lichtlijsten/lichtpalen. Wat vindt u van dat 
idee, heeft u hiervoor ook een budget voorhanden en bent u voornemens dit te organiseren?

3. Deelt u ons voorstel om de donkere kern op de Nieuwe Markt te verlichten met behulp van de 
aanwezige 11 grondspots gedurende het gehele jaar vanaf zonsondergang tot 
zonsondergang? Graag een toelichting.

Namens de fractie van VLP, 

Evelien van der Star-Deijkers

https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/019-2018-Vraag-en-Antwoord-Nieuwe-Democraten-Verlichting-Nieuwe-Markt.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/184-2018-Vraag-en-Antwoord-VLP-Aanvullende-vragen-verlichting-Nieuwe-Markt.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/184-2018-Vraag-en-Antwoord-VLP-Aanvullende-vragen-verlichting-Nieuwe-Markt.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Schriftelijke-vraag/170-2018-Vraag-en-antwoord-VLP-Verlichting-Nieuwe-Markt.pdf


Wij beantwoorden de vragen als volgt.

Ad 1:

 Het zoeken naar de oorzaak van de problemen bij deze complexe installatie vraagt meer tijd. Met de 
leverancier van de ledlijnen, zijn we een onderzoek gestart, om zo te achterhalen waardoor de 
storingen in de ledlijnen ontstaan, en welke maatregelen noodzakelijk zijn om de problemen in de 
toekomst te voorkomen.

Ad 2:

De ledlijnen zijn door de vormen van de eilanden qua vorm allemaal afwijkend. Het in reserve houden 
zou dan betekenen dat we het hele plein dubbel zouden moeten laten fabriceren. Dat wordt dan erg 
kostbaar en staat naar ons inzicht niet in verhouding tot het aantal keren dat er sprake is van uitval.

Dat zelfde geldt ook voor de aanstraalverlichting van de Trommelaeren die is ook speciaal voor dat 
doel gemaakt. Ieder armatuur heeft een aparte spiegel.

Ad 3

Op verzoek van de omwonenden, wordt de fontein na 21:00 uur uitgezet. Omdat het licht alleen wordt 
gezien als het reflecteert in de waterstralen, geeft het geen toegevoegde waarde om de ledjes te laten 
branden als de sproeiers uit zijn. 

Met vriendelijke groet,

Namens het college van burgemeester en wethouders,

Cees Lok,

Wethouder binnenstad.


